
压缩机制冷肉丸打浆机

产品名称 压缩机制冷肉丸打浆机

公司名称 广州欣加特机械设备有限公司

价格 13800.00/台

规格参数 品牌:欣加特
型号:XJT-36A
电压:380V

公司地址 番禺大道北25号

联系电话  13660148928

产品详情

压缩机制冷肉丸打浆机用途：慢速打浆机工作原理特殊不锈钢刀360度对鲜肉充分进行拍打，模仿手打肉

方式制作出来的肉浆更具有弹性、适用于各大肉丸加工厂、肉制品厂等。

Pressing machine refrigeration meatball beater:The working principle of the slow beater is a special stainless steel knife.

The 360 degree is fully beaten with fresh meat. The meat pulp produced by imitating the meat is more flexible and

suitable for all major meatball processing plants and meat products factories.

压缩机制冷肉丸打浆机特点：压缩机制冷式慢速肉丸打浆机，采用先进的压缩制冷系统，对打浆外桶进

行制冷，有效确保肉类制品在打浆过程肉类品质，防止升温改变肉质，整机采用皮带轮减速，通过慢速

刀旋转拍打肉粒鱼糜等并调配成有一定粘稠度的浆状物料，便于成型机成型，其拍打过程中能对肉类组

织细胞拉丝重组，加大吸收水分，提高肉类的嫩化程度，打出来的浆类制成肉丸鱼丸等，弹、脆、有嚼

劲，产品一经推出，深受肉制品加工客户青睐。

Pressure machine cooling meatball beater features:Compressor-cooled slow-speed meatball beater uses advanced

compression and refrigeration system to refrigerize the beating outer barrel, effectively ensuring the meat quality of the

meat products during the beating process, preventing the temperature from changing and changing the meat quality.

The whole machine adopts the belt pulley to slow down and slow down. The speed knife rotates and beats the meat

ball and other fish and mixes it into a slurry material with a certain viscosity, which is convenient for molding machine.

During the tapping process, it can reorganize the meat tissue cells, increase the absorption of water, and improve the

tenderness of the meat. The degree of chemistry, the pulp produced is made into meatballs, fish balls, etc., which are

elastic, brittle and chewy. Once the products are launched, they are favored by meat processing customers.



压缩机制冷肉丸打浆机配套设备：专业肉丸制作绞肉机、肉丸成型机、采鱼肉机、专业肉丸水煮槽、冷

柜、真空包装机等，更多专业配套请咨询销售人员

Pressing machine refrigeration meatball beater supporting equipment:Professional meatballs are used as meat grinders,

meatball forming machines, fish meat machines, professional meatballs, boiling tanks, refrigerators, vacuum packaging

machines, etc. For more professional support, please consult the sales staff.

压缩机制冷肉丸打浆机产品参数：

品牌：欣加特

型号:XJT-ZLMS36

电压：380V

电机功率：4KW

压宿机功率：3P/2.25kw

打浆刀高度：225mm

打浆桶尺寸：360*360mm

重量：260kg

产量：15kg/锅

产品尺寸：1250*650*1345mm
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